
Motion till ACC´s Årsmöte 2020

 Bakgrund

 Sedan flera år har klubben/medlemmar samt styrelsen pratat om att köpa in blå 
utställningsmattor till klubben. Färgen är en färg som är mild och passar alla hundars färger. På 
Årsmötet 2019 sades av en i styrelsen att klubben skulle köpa in blå utställningsmattor.  Allt 
enligt önskemål/beslut från tidigare styrelse/styrelser. Mattorna som köptes in, utan att det 
finns ett styrelseprotokoll, var röda och eventsmattor. Fel färg, fel användningsområde. Och det 
sades även på årsmötet 2019 att inköpet av mattorna skulle vara en kompensation till oss 
utställare, för utebliven Yankee Nytt.  Då borde de ju rimligtvis, köpas in det som vi utställare 
blivit lovade, i form av färg och kvalitet. Nu vet jag inte om det hade hjälpt att vända på 
mattorna för att hundarna inte skulle halka. Men trots det, så är det fortfarande fel färg.

 Motivering

De mattor som köptes, var röda och till fel användningsområde. Flera utställare fick ont i 
huvudet av färgen samt att hundarna halkade. Även domaren hade negativa åsikter om både 
färg och kvalitet. Med den bakgrunden bör klubben försöka sälja mattorna och införskaffa det 
som var beslutat från början. Blå mattor som är avsedda för användningsområdet.

 Yrkande

 ACC som klubb ska följa vad som beslutats om färg och användningsområde, vilket är att 
införskaffa BLÅ mattor till rätt användningsområde.
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